
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 10/2010

21.12. klo 18:00
Wilhelmiinan konditoria

Paikalla: Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas, Antti Berg, Tuomo Kohvakka, Visa Vaara

1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen alkuvalmistelujen jälkeen kello 18:35, sihteeriksi valittiin Esa 
Rantakangas ja pöytäkirjantarkastajaksi Visa Vaara.

2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

5.   Ilmoitusasiat
    5.1  Laatukäytäväselvitysten tilanne

Vaajakosken selvitys on valmis, lasku on lähetetty kaupungille ja maksun pitäisi ehtiä juuri 
ja juuri tämän vuoden puolelle. Palokan läntisen laatukäytävän kirjoitustyö on valmistunut, 
viimeistely alkaa lähipäivinä, menee laskutukseen ensi vuonna. Uusista projekteista ei ole 
vielä sovittu.

    5.2  Älykästä työmatkaa -hankkeen ohjausryhmän kuulumisia
Teemu Tenhunen on mukana Jyväskylässä käynnistyneessä liikkumisenohjausprojektissa, 
sen johtoryhmässä, joka kokoontui viimeksi viime maanantaina 13.12. Sähköinen kysely 
työmatkaliikkumisesta on tehty 7000 kaupungin henkilöstöön kuuluvalle. Suunnitteilla on 
internetsivusto, jossa palveluina mm. kimppakyyti. Työmatkaliikkumisohjaajien koulutus 
tullee pyöräilyn osalta JYPSin tehtäväksi kevään mittaan. Kevään Pyöräilyviikkoa on 
tarkoitus pitää liikkumisen ohjaus -teemaisesti. 

    5.3  Suomen Pyöräliiton suunnittelukokous 20.12.2010
Tampereella kokoonnuttiin jälleen fyysisesti suunnittelukokoukseen etätyöskentelyjakson 
jälkeen. Käytiin läpi tulevan järjestön suunnitteludokumentteja, lähinnä sääntöjä. 
Tilaisuudessa oli vieraana kansanedustaja Oras Tynkkynen, joka kertoi ohjeita ja 
näkemyksiään siitä, kuinka pyöräilyasioita kannattaa ajaa eteenpäin tulevalla 
hallituskaudella. JYPSiä edustivat Teemu Tenhunen, Antti Poikola ja Esa Rantakangas. 

    5.4  Pykälä-hankkeen esittelytilaisuus 26.1.2010
Jyväskylän kaupunki järjestää tilaisuuden PYKÄLÄ- hankkeesta (Pyöräily ja kävely osaksi 
kaupunkien liikennejärjestelmää). Jyväskylä on ollut mukana tässä noin vuoden jatkuneessa 
projektissa, jota vetää Tampereen teknillinen yliopisto, ja josta on ensimmäisiä tuloksia 
saatavilla. Tiedotetaan tarkemmin joulun jälkeen yksityiskohtien varmistuttua.



6.   Talousasiat
    6.1  Taloudellinen tilanne

Rahaa on tilillä 7100 euroa, tilitapahtumia on vielä jonkin verran kesken, muun muassa 
kaupungilta ja ELY:ltä on tulossa 4400 € Vaajakosken laatukäytäväraportista, ja kuluvan 
vuoden kisa-ja lisenssituet on vielä tilittämättä, kuten myös palkkiot laatukäytävätyöstä. 
Tilillä pitäisi olla rahaa vuodenvaihteessa n. 7500 €, jos laatukäytävän rahaliikenne ehditään 
hoitaa tämän vuoden aikana. Kulunut vuosi pitäisi jäädä lähes 2000 € plussan puolelle.

    6.2  Tiedoksi laskut ja maksut   

Tuomo Kohvakka KS Cup pefletit 8,80 €
Newline vaatteita 39,20 €
Teemu Tenhunen matkalasku 41,40 €
Teemu Tenhunen palkkio Vaajakosken laatukäytävästä 2200,00 €
Esa Rantakangas palkkio Vaajakosken laatukäytävästä 800,00 €
Esa Rantakangas matkalasku 52,65 €
Teemu Tenhunen johtokunnan kokouskulut 37,40 €

7.   Vuoden 2010 kisa- ja lisenssituet
Hakemuksia tuli vain 4 kappaletta. Hakemukset käytiin läpi ja ne pisteytettiin tukiprosenteiksi 
nettisivuilla kerrottujen kriteereiden mukaisesti. Kilpailu- ja lisenssikulujen yhteissumma 
hakemuksissa oli 1088 €, josta korvattiin 833,10 €. Tukia saivat hakemusten pohjalta: Juha 
Järvinen 117,7 €, Visa Vaara 194,8 €, Jukka Pahajoki 289 € ja Kari Vaara 222,6  €. 

8.   Muut esille tulevat asiat
Ei muita asioita.

9.   Seuraava kokous
Seuraava kokous sovitaan sähköpostilla alkuvuodesta.

10.  Kokouksen päättäminen
 Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.50.

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas
Puheenjohtaja Sihteeri

Visa Vaara
Pöytäkirjantarkastaja


